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ZAPISNIK

sa sastanka Odbora za osiguravanje i unapredivanje kvalitete Medicinskog
fakulteta Rijeka

Datum odrZavanja: 13. oZujka2018.
Mjesto odrZavanja: predavaonica br. 4 (Medicinskifakultet Rijeka)
Vrijeme trajanja: 14,00 - 16,00 sati

Prisutni 6lanovi:
prof. dr. sc. Renata GrZic, dr. dent. med.,
prof. dr. sc. Jasenka Mr5ic-Peldi6, dr. med.,
prof. dr. sc. GordanaZupan, dr. med.,
prof, dr. sc. Ester Pernjak-Pugel, dr. med.,
prof. dr. sc. SaSa Ostojic, dr. med,,
Dolores Peru6, dr. med.,
Valentina Beljan, mag. oec.,
Nikolina Spoljari6, studentica,

Opravdano odsutni dlanovi:
prof. dr. sc. Sandra Milic, dr. med.,
doc. dr. sc. Vanja Vasiljev Marchesi, dipl. sanit. ing.
prof. dr. sc. Zeljko Zupan, dr. med.,
prof. dr. sc. Marija Ka5telan, dr. med.,
Henry Ponte, prof.
Kristina Kampic, studentica
Filip Matija Vukovi6, student
doc. dr. sc. Nina Pereza, dr. med.

Zapisnik sastavila: Valentina Beljan, mag. oec.

Teme 3. ovogodi5nje sjednice Odbora bile su ankete Medicinskog fakulteta u Rijeci.
Prvi predloZak ankete zadovoljstva nastavnika kojije od strane prof. dr. sc. GrZic, doc.
dr. sc. Vasiljev Marchesi i Valentine Beljan sastavljen po uzoru na Sveu6ili5ne ankete
kojima se procjenjuje tematsko vrednovanje kvalitete nastavnih programa komentiran je
na dana5njem sastanku. Sve primjedbe su uvaZene i 1. predloZak ankete je prepravljen
6ime smo dobili 2. predloZak ankete koji stavljamo u prilog ovom Zapisniku.
Prof. dr. sc. Zupan postavila je pitanje nadina provedbe i obrade anketa zadovoljstva
nastavnika o 6emu 6e se raspravljati na sljedecem sastanku Odbora.



Svi prisutni dlanovi Povjerenstva sloZili su se kako je potrebno provoditi ankete na
specijalistidkim idoktorskim studijama gdje se ankete trenutno ne provode.

Prof. dr. sc. GrZi6 predloZila je drugaciji nadin provodenja online studentskih anketa na
preddiplomskim, diplomskim i integriranim studijama na nadin da svakizavod/katedra na
intranet portalu (Sharepoint portalu) ima odjeljak naziva ,,Ankete/anketiranje". Ulazom u
navedeni odjeljak doSlo bi se do padajucih izbornika s nazivima studijskih programa na
tom zavodu/katedri, izborom godine studija, izborom naziva kolegija te odabirom
nastavnika na tom kolegiju. Dozvola za ispunjavanje anketnog listi6a na pojedinom
kolegiju bila bi unesena od strane djelatnika Ureda za kvalitetu na po6etku akademske
godine prema izvedbenom nastavnom planu kolegija (preporudena aktivnost anketnog
listica zadnjadva tjedna prije ispita). Na predloZeni nadin rijeSilo bise iprovodenje anketa
na specijalistidkim i doktorskim studijama.

Za sve navedene novine u online anketiranju prijeko je potrebno osiguranje tehnidke
podr5ke koju trenutno nemamo.

Prof. dr. sc. Renata Gnie predstavila je problem preno5enja informacija sa Fakultetskog
vije6a asistentima poSto trenutno ne postoji mailing lista asistenata, samo nastavnika,
odnosno prodelnika i prodekana. Na nekim zavodimalkatedrama informiranje asistenata
odraduje prodelnik, ali postoje katedre koje nemaju takva sustav komunikacije i do
asistenata va1ne informacije ne dolaze. PredloZeno rje5enje je sastaviti mailing listu
asistenata kojom bi se distribuirale informacije va1ne asistentima.

Prof. dr. sc. Pernjak-Pugel je ukazala na neprimjerenost u aplikaciji E-karton u kojojjedan
student drugome moZe vidjeti sve ocjene, dok profesor moZe vidjeti samo ono Sto on
upiSe. Prof. Mr5i6-Pel6i6 6e provjeriti sa kolegama na Sveudili5tu je li to dopu5teno ilije
doSlo do propusta u programiranju programa E-karton.

prof. dr. sc. Renata GrZ,ic, dr. dent. med.
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